

## 《单词百科:irrespective是什么意思?irrespective怎么发音?irrespective的解释和用法》

英语单词irrespective是什么意思?irrespective怎么读?irrespective怎么发音?简答网为您整理了irrespective的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



### irrespective怎么读

irrespective的读音:[ ɪr      spekt   v]

### irrespective的意思

1、adj.不考虑的，不顾的;无关的;

### irrespective的相关词组

1、irrespective of 不顾的，不考虑的，无论;在所不计;不计;

## irrespective的近义词

- 1、disregarding v.不顾，不理睬，无视( disregard的现在分词 );
- 2、nevertheless adv.然而;尽管如此;不过;
- 3、no matter 不介意; 不要紧;不管; 不论;
- 4、nonetheless adv.虽然如此，但是;
- 5、notwithstanding prep.尽管;虽然;

## irrespective的双语例句

- 1、Are blood type and surname irrespective?

血型和姓氏没关系吧?

- 2、Are surname and blood type irrespective?

姓氏和血型没关系吧?

- 3、This service should be available to everybody, irrespective of whether they can afford it.

这项服务应该面向所有人，不管他们是否负担得起。

- 4、Everyone is treated equally, irrespective of race.

不分种族，每个人都受到公平对待。

- 5、FCA term may be used irrespective of the mode of transport, including multimodal transport.

FCA专门用语可用于各类运输方式，包孕多式联运。

- 6、He is going to buy it, irrespective of what you say.

不管你说什么，他是买定了。

- 7、Look at every one equally, irrespective of rich or poor, noble or of low caste.

平等地对待每一个人，而不论其贫富或贵贱。

8、The idea is a good one irrespective of who may have submitted it.

不论是谁提出的,那是个好主意.

9、A regulator should normally foster the health of the sector, irrespective of its size.

无论其规模如何,作为监管机构,通常应该扶植这些行业.

10、He is going to buy it irrespective of what you say.

不管你说什么,他是买定了.

11、It must be done, irrespective of cost.

不论花费多少,这件事一定要做.

12、Irrespective of this, the user can still resort to standards such as Rapid Spanning Tree.

除这些外,用户还可以采取其他途径,如快速生成树.

13、Heavy drinking is risky irrespective of social support level.

不论社会支持程度如何,大量饮酒都很危险.

14、The boy rushed forward to help, irrespective of the consequences.

那男孩子不顾后果,冲上前去救助.

15、Mr Swan power to veto the deal or demand changes and conditions irrespective of FIRB's recommendations.

无论澳大利亚外国投资审查委员会作出何种建议,斯万都有权否决这宗交易,要求变更,或施加条件.

16、This form is basically to make new Purchase Order irrespective of any requisition.

这个表格是指与任何申请要求无关的新的购买订单.

17、We will have the work done, irrespective of cost.

不管花多大代价,我们也得要把这项工作办好.

18、By the open policy we mean opening to all other countries, irrespective of their social systems.

开放是对世界所有国家开放, 对各种类型的国家开放.

以上是简答网为您整理的irrespective怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。  
查看更多关于irrespective的用法、irrespective的释义、irrespective的相关详情请点击：  
<https://dict.jiandongshicai.cn/irrespective>

